
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 975
Ministeren bedes redegørefor, hvordan det kan være muligt for Mærsk at til-
bageholde for Miljøstyrelsen præcis, hvilke stoffer der er udledt som røde ke-
mikalier, samt hvor længe Mærsk har været informeret om, at stofferne var
problematiske inden Mærsk kontakter Miljøstyrelsen herom, jf. DR’s dækning
af sagen i TV avisen 21.30 torsdag d. 29. juni.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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